
Referat FAU-møte Nordby skole 

mandag 12. oktober 2020 kl 1900 
 

 Dato:   12.10.20 

Inviterte:  1a:  
1b:  
2a: 
2b:  
3a:  
3b:  
4a:  
4b:  
5a:  
5b:  
6a:  
6b:  
7a: 
7b:  
SFO:  
Skolen:  

Thomas Grenlund-Tokerød  
Anette Hauge  
Stefan Isaksen 
Daniel Frøyland  
Geir Inge Muri Syversen 
Heidi Andersen 
Maria Camfield 
Marianne Smogeli Holter 
Martine Nilsson 
Torgrim Linchausen 
Øystein Ottesen 
Ellen Smogeli 
Siren Solhaug Holth 
Cecilie Ruud Hilmo 
Olav A. Saltbones 
Rektor Tone Anett Dahlsrud 

Fraværende:   Martine Nilsson 
Torgrim Linchausen 
 

Møteleder:   Ellen 

Referent:    

 

Del I -  
rektor deltar 

Sak: 
 

Ansvarlig 

Sak 1 Velkommen  
Det ble orientert kort om FAUs arbeid til nye representanter.  
 

 

Sak 2 Konstituering av FAU for skoleåret 2020-2021 
 
Følgende ble valgt:  

● leder: Ellen 
● nestleder: Geir Inge 
● kasserer:  Stefan 
● referent:  Daniel  
● representant til Skolemiljøutvalget (SMU), som deltar sammen med leder og 

nestleder): Siren 
● representant til kommunalt FAU:  Thomas 

 

 

Sak 3 Referat fra forrige møte 
 
Det har ikke skjedd noe omkring krysset Askehaugveien/Skolehusveien/Idrettsveien.  
Ellen skal forsøke å komme i kontakt med FAU-leder på Nordbytun for å høre om de 
også følger opp saken.  
 

 



Hekken på hjørnet Skolehusveien/Askehaugveien skal etter regelverket være lavere. 
FAU bør i første omgang kontakte de som bor der.   
 
 

Sak 4  Orientering fra møte i Samarbeidsutvalget (SU) og Skolemiljøutvalget (SMU) 

 

Rektor orienterte fra SMU som hadde møte før FAU-møtet:  

- Plan for positivt skolemiljø ble gjennomgått, med fokus på ekskursjoner. 

Planene for forrige år ble ikke gjennomført, og det er derfor ikke mulig å 

evaluere nå. Det var enighet i SMU  om å videreføre planen ett år til uten å 

evaluere nå. 

- Skolen skal i gang med arbeid ang rutiner for lekser, dette kommer skolen 

tilbake til også i FAU. 

- Rektor orienterte om elevundersøkelsen.  

 

Rektor orienterte fra SU som også hadde møte før FAU-møtet:  

- Det ble orientert om skolens satsingsområder. 

 

 

Sak 5 Eventuelt/informasjon fra rektor 

 

Rektor informerte/svarte på spørsmål:  

● Skolen forsøker å få satt opp et veksthus. Kommer tilbake til dette senere.  

● Svømming starter neste uke, men være oppmerksom på at det er ekstra 

risiko for at svømming ikke kan gjennomføres hvis personalmangel 

● Arbeidet med oppgradering av uteområder er i prosess, men vil trolig bli 

gjennomført sommer 2021.  

● Det er kommunen som bestemmer når skolemelk ev. skal settes i gang igjen. 

Det er plassering av melkeskap og mye trafikk i samme område som er 

årsaken.  

● Rektor undersøker om referater fra FAU kan legges enkelt ut på Showbie 

eller sendes i Transponder. Det er fordeler og ulemper ved begge løsninger. 

De skal uansett legges på nettsidene.  

● Det ble tatt opp om det er mulig å få til noe mer plass til tøy ved tredje trinn. 

Knagger er også hengt opp feil vei. Hyller ved vegg el. går ikke pga regler om 

avstand osv.  

● Det ble stilt spørsmål om barna bruker håndskrift i skolen, og ikke bare Ipad. 

FAU vil gjerne høre mer fra rektor om skolens tilnærming til dette.  

 

Etter at rektor gikk fra møtet, ble det tatt opp ulike tema som Ellen formidler videre 

til rektor slik at vi kan ta dem opp i neste møte.  

 

Ellen finner også fram informasjon om tidligere opplegg med Barnevakten og hva 

FAU har tenkt videre om dette eller liknende opplegg.  

 

 

 



 


